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教育背景

中国政法大学法学学士。

专业经历

秦伟律师曾在平安保险公司、阳光保险公司、都邦保险 
公司、东方邦信公司担任核保核赔、稽核监察和法律合 
规负责人，具有丰富的理论知识和实践经验。现为北京 
市海勤律师事务所律师，曾任职于北京德恒律师事务所。

执业领域及专长

秦伟律师具有丰富的金融及民商案件处置实务经验，具有

金融犯罪、企业内部职务犯罪的调查、控告、风险防范等

实务经验。

律师执业期间，主要从事民商事诉讼、刑案辩护、企业并

购重组、股权投融资、公司合规以及相关争议解决领域的

法律服务。专注于为股份制银行、保险公司、商业保理公

司、融资租赁公司、股权并购基金在内的金融类企业、互

联网科技公司、物业管理公司、影视公司、教育培训公司

等不同类别的企业提供全方位法律服务。曾先后为包括股

份制银行、保险公司、金融租赁公司、基金公司在内的金

融类企业、影视公司、教育培训公司、互联网科技公司等

不同类别的企业提供诉讼法律合规服务。秦伟律师执业期

间曾独立或参与办理重大疑难诉讼案件上百起，代理的刑

事案件有不起诉、不批捕、检察院撤回起诉、从轻减轻处

罚的成功案例，对刑民交叉案件的案件的处理具有大量实

践案例。现一直专注于民商事案件诉讼、合规风控、投资

并购、破产重组等企业管理业务领域及刑事案件辩护，执

业素养和优质的服务获得了众多客户的肯定和好评，有效

地维护当事人利益。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of China University of Political Science and Law.

Professional Exprience
Attorney Qin has worked at PingAn Insurance (group) Company 
of China Ltd., Sunshine Insurance Company, DuBon Property & 
Casualty Insurance Co. Ltd. and Orient Bangxin Capital Co. Ltd. 
as the head of legal & compliance. Attorney Qin has broad 
theoretical knowledge and practical experience and worked in 
Beijing Deheng Law Firm before practicing in Highking.

Practice Areas
Attorney Qin Wei has rich practical experience in handling finan-
cial and civil and commercial cases, as well as in the investiga-
tion, accusation and risk prevention of financial crimes and 
job-related crimes within enterprises.
During the practice of law, he is mainly engaged in legal services 
in the fields of civil and commercial litigation, defense of crimi-
nal cases, merger and reorganization of enterprises, equity invest-
ment and financing, corporate compliance and related dispute 
resolution. He focuses on providing comprehensive legal services 
for different types of enterprises, including joint-stock banks, 
insurance companies, commercial factoring companies, financial 
leasing companies, equity merger and acquisition funds, internet 
technology companies, property management companies, film 
and television companies, education and training companies. He 
has provided litigation legal compliance services for different 
types of enterprises, including joint-stock banks, insurance 
companies, financial leasing companies, fund companies, film 
and television companies, education and training companies, 
Internet technology companies and so on. Attorney Qin Wei has 
independently or participated in the handling of hundreds of 
major and difficult litigation cases during his practice, and has 
represented successful cases of non-prosecution, non-arrest, 
withdrawal of prosecution by the procuratorate and mitigation of 
punishment in criminal cases, and has a large number of practical 
cases in the handling of criminal and civil overlapping cases. 
Now he has been focusing on civil and commercial litigation, 
compliance risk control, investment mergers and acquisitions, 
bankruptcy reorganization and other business areas of enterprise 
management and defense of criminal cases, and his professional 
quality and high-quality services have been recognized and 
praised by many customers, effectively safeguarding the interests 
of the clients.

Language Skills
Mandarin and English


